



Ref: 348

Date: 6/08/2024

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها الى مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، وبالإشارة إلى مذكرته الشفوية المؤرخة 11 أكتوبر 2023، بشأن تقديم التقريرين السادس والعشرين والسابع والعشرين لجمهورية العراق إلى اللجنة في دورتها 113، التي ستعقد يومي 14 و 15 أغسطس 2024، يشرفه أن يعلم أن وفد جمهورية العراق سيتأسسه وزير العدل، معالي السيد خالد سلام سعيد، وسيرافقه المسؤولون المدرجة أسماؤهم في القائمة المرفقة.

تعتزم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لمكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، اللجنة المعنية بالحقوق الاقتصادية والاجتماعية والثقافية، عن فائق تقديرها واحترامها.

جنيف: 6 اب 2024



مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، قسم معاهدات حقوق الانسان، اللجنة الاقتصادية، لجنة القضاء على التمييز العنصري، جنيف

المرافقات:

- قائمة باسماء الوفد.



Ref: 348

Date: 06/08/2024

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها الى مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، وبالإشارة إلى مذكرته الشفوية المؤرخة 11 أكتوبر 2023، بشأن تقديم التقريرين السادس والعشرين والسابع والعشرين لجمهورية العراق إلى اللجنة في دورتها 113، التي ستعقد يومي 14 و 15 آب 2024، يشرفه أن يعلم أن وفد جمهورية العراق سيتأسسه وزير العدل، معالي السيد خالد سلام سعيد، وسيرافقه المسؤولون المدرجة أسماؤهم في القائمة المرفقة. تغتنم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لمكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، اللجنة المعنية بالحقوق الاقتصادية والاجتماعية والثقافية، عن فائق تقديرها واحترامها.

جنيف: 6 آب 2024



مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، قسم معاهدات حقوق الانسان، اللجنة الاقتصادية، لجنة القضاء على التمييز العنصري، جنيف

المرفقات:

- قائمة بأسماء الوفد.





جنيف
GENEVA

Ref: 348
Date 6/08/2024

(Courtesy Translation)

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations Office at Geneva presents its compliments to the Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee on Elimination of Racial Discrimination (CERD), and with reference to its Note Verbal dated 11th October 2023, regarding the presentation of the 26th and 27th reports of the Republic of Iraq to the committee at its 113 session, which will take place on 14 and 15 August 2024, has the honour to inform that the delegation of the Republic of Iraq will be headed by **Minister of Justice, H.E. Mr. Khalid Salam SAEED**, and will be accompanied by the officials whose names are listed in the attached list.

The Permanent Mission of the Republic of Iraq avails itself of this opportunity to renew to the Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee on Economic, Committee on Elimination of Racial Discrimination (CERD), the assurances of its highest considerations.

Geneva, 6th August 2024



Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee on Economic, Committee on Elimination of Racial Discrimination (CERD), Geneva

Attachment:

- List.





**Delegation of Iraq to the consideration of the 26th and 27th reports of the
Government of Iraq to the Committee Committee on Elimination of Racial
Discrimination (CERD)**

(14-15 August 2024)

	Name	Job Title
1	H.E. Mr. Khalid Salam SAEED	Minster of Justice, Head of Delegation
2	H.E. Mr. Abdul-Karim Hashim MOSTAFA	Ambassador and Permanent Representative of Iraq to UNOG
3	Dindar Farzanda Zuber	International Recommendations Coordinator/Kurdistan Regional Government
4	Mr. Saad Abdulateef Rawdhan	Judge / Supreme Judicial Council/ Presidency of Public Prosecution
5	Mr. Jaafar Abdulsada Baheer ALDarraji	Advisor / the State Council
6	Mr. Yusra Kareem Mohsin	Director General of the National Department for Iraqi Women / General Secretariat of the Council of Ministers
7	Mr. Ahmed Hadi Buniya	Ministry of Labor and Social Affairs, Director General of the Legal Department
8	Mr. Ehab Naji Abbas	Ministry of Higher Education and Scientific Research, Director General of the Department of Studies, Planning and Follow-up
9	Mr. Jawdat Kadhim Najm	Ministry of Immigration and Displacement Director General of the Legal Department
10	Ms. Riyad Kareem Abdullah	Ministry of Education, Director General of the General Directorate of Curriculam
11	Mr. Haidar Abdulelah Aref	Ministry of Justice, Director of the Human Rights Department
12	Ms. Menna Tahir Abdullah	Ministry of Interior, Director of the Human Rights Directorate





13	Mr. Salam Hussein Kadhim	Ministry of Defense, Director of the Human Rights Directorate
14	Mr. Obay AL-TAII	Minister Plenipotentiary, Deputy Permanent Representative of Iraq to UNOG
15	Ms. Zainab AL ABTAN	Counselor, Permanent Mission of Iraq to UNOG
16	Mr. Yahya AL- OBAIDI	Counselor, Permanent Mission of Iraq to UNOG
17	Mr. Alaa Sami Mohammed	First secretary Permanent Mission of Iraq to UNOG
18	Mr. Fahad Tahssen Salim	First secretary, ministry of foreign affairs
19	Mr. Breen Saeed Tahseen	Second secretary, ministry of foreign affairs
20	Mr. Nidaa Hussein Abullah	Ministry of Planning, Statistics and Geographic Systems Authority
21	Ms. Huda Jawad Abdulridha AL-SAEDI	Legal Department, The General-Secretariat of the Iraqi Cabinet
22	Ms. Shaymaa Salahaldeen A.Q	Ministry of Health, Director of the Women's Affairs and Human Right department
23	Mr. Saman Shareef Mohammed Salih	Ministry of Justice, protocol
24	Mr. Mohanad Fouad Ali	Ministry of Justice, Human right department
25	Mr. Salam ali yawer	First secretary Permanent Mission of Iraq to UNOG
26	Mr. Jaffer mohammed ali abud	Second secretary, Permanent Mission of Iraq to UNOG

